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Sektionsmötesprotokoll
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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid sektionsmöte

11 maj 2023

Tid: 17:23
Plats: HA1

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 17:44 av Fysikteknologsektionens talman David Bååw.

§2 Mötets behörighet och beslutsförighet

Talman David Bååw meddelar att mötet är utlyst korrekt och i tid. Han frågar mötet om det anses vara behörigt
och beslutsför.

Sektionsmötet beslutar

att anse mötet behörigt och beslutsför enligt stadgarna.

§3 Val av 2 justerare tillika rösträknare

Det finns två nominerade:

• Felix Hörnfeldt

• Felix Uddén

Sektionsmötet beslutar

att välja Felix Hörnfeldt och Felix Uddén till justerare tillika rösträknare.

§4 Val av mötessekreterare

Styret föreslår Styrets sekreterare Victor Salomonsson till mötessekreterare.

Sektionsmötet beslutar

att välja Victor Salomonsson till mötessekreterare.

§5 Fastställande av föredragningslista

Jonas Bohlin vill flytta punkt §15 Motioner till innan punkt §13 Personval. Erik Broback vill flytta punkt §14.b
Proposition om JämF till innan punkt §12 Preliminär verksamhetsplan och budget. Axel Flordal vill flytta
punkt §14 Propositioner till innan punkt §13 Personval.

Sektionsmötet beslutar

att fastställa föredragningslistan med ändringarna enligt yrkandena ovan.

Mötet ajourneras till 17:53 för att ändra i föredragningslistan.
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§6 Adjungeringar

Inga adjungeringar föreligger.

§7 Föregående mötesprotokoll

Tidigare sekreterare Samuel Martinsson meddelar att det föregående protokollet justerades och anslogs i tid i
enlighet med stadgan.

Sektionsmötet beslutar

att med godkännande lägga det föregående protokollet till handlingarna.

§8 Uppföljning av beslut

Inga beslut att följa upp.

§9 Fastställande av beslut

§9a Avsägelser
Inga avsägelser föreligger.

§9b Fyllnadsval
Inga fyllnadsval föreligger.

§10 Meddelanden

§10a Sektionsstyrelsen
Sektionsordförande Erik Broback säger att det har gått ett år sedan Styret blev invalda. Han säger att de har
haft ett år samt att det har varit trevligt. Styret tackar för året som har gått.

Han fortsätter att berätta att det har skett några utvecklingar. En överenskommelse har nåtts med PA kring
phaddergruppssystemet. Nollan kommer få välja om de skall välja grupp eller bli placerade. Sektionen kommer
även att få ta över Hilbert. Erik tackar för året och önskar lycka till.

§10b Kårledningen
Sektionens kårkontakt är här och för meddelandet från kårledningen. Han säger att det snart kommer bli en ny
sektionskontakt. Han meddelar att om man vill påverka högskolan så kan man söka arbetskommittén eller bli
ubildningsområdesrepresentant. Han meddelar även att FuM har godkänt en förstudie för 600000 kr om hur vi
kan förbättra högskolans lokaler.

§10c Focumateriet
Focumateriet önskar att alla är säkra. Automatpirat Jesper Buske har fått klagomål om att storleken på de-
monsrationsfalloesen har varit fel tidigare gånger han har visat hur man trär på en kondom. Han visar därför
hur man trär på en kondom genom att trä den över foten.
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§11 Verksamhets- och revisionsberättelser

§11a Studienämnden (SNF) 21/22

§11a i Verksamhetsberättelse

Det finns ingen representant från SNF 21/22 på mötet så Talman David läser upp verksamhetsberättelsen för
SNF 21/22.

§11a ii Revisionsberättelse

Revisor Alexandru Golic läser upp revisionsberättelsen för SNF 21/22.

§11a iii Ansvarsfrihet

Sektionsmötet beslutar

att med godkännande lägga verksamhetsberättelsen och revisionberättelsen för SNF 21/22 till handlingarna,

att bevilja ansvarsfrihet för de förtroendevalda i SNF 21/22.

§11b Djungelpatrullen 21/22

§11b i Revisionsberättelse

Revisor Alexandru Golic presenterar revisionsberättelsen.

§11b ii Ansvarsfrihet

Sektionsmötet beslutar

att med godkännande lägga revisionsberättelsen för Djungelpatrullen 21/22 till handlingarna,

att bevilja ansvarsfrihet för de förtroendevalda i Djungelpatrullen 21/22.

§11c FIF 22

§11c i Revisionsberättelse

Revisorn närvarar inte så Talman David frågar om någon har frågor om revisionsberättelsen. David säger att
de har gjort sitt jobb.

§11c ii Ansvarsfrihet

Sektionsmötet beslutar

att med godkännande lägga revisionsberättelsen för FIF 22 till handlingarna,

att bevilja ansvarsfrihet för de förtroendevalda i FIF 22.

§12 Propositioner

§12a Valberedningen
Sektionsordförande Erik säger att det har funnits frågor kring hur Valberedningen skall genomföra sitt arbete.
De vill därför ha en skriftlig policy att luta sig mot. Styrelsen anser sig inte vara lämpade att skriva denna då
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Valberedningens bör vara självständiga från Styret. Därför föreslår Styret att en arbetsgrupp bör formas som
skall ta fram en policy.

Axel Flordal undrar om det är tanken att medlemmarna i arbetsgruppen skall väljas idag. Erik svarar att det är
tanken men postena går att vakantsättas om man så vill. Axel frågar vad valberedningen tycker. De meddelar
att de tycker detta är en bra idé.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla propositionen om Valberedningen.

Mötet går nu till personval till arbetsgruppen. Det yrkas på diverse tidsbegränsningar för intervjuerna.

Sektionsmötet beslutar

att tidsberänsa intervjuerna till valberedningens arbetsgrupp till 2 minuter.

Det finns 13 sökande:

• Mikael Eriksson

• Nils Grimbeck

• Nina Ekelund

• Nicklas Brodin

• Jesper Keijser

• Joel Kristensson

• Hedvig Wennberg

• Isac Borghed

• Alexandru Golic

• Thomas Arthursson

• Axel Flordal

• Nils Nerpin

• Selma Moqvist

• Joseph Löfving

Sektionsmötet beslutar

att välja in Mikael Eriksson, Alexandru Golic, Nils Nerpin, Selma Moqvist, Joseph Löfving, Jesper Keijser,
Axel Flordal och Isac Borghed till arbetsgruppen kring valberedningens styrdokument.

§12b Proposition om JämF
Sektionsordförande Erik säger att JämF har varit väldigt ambitiösa i år och har känt sig begränsade av sin
organform. De skulle vilja ha mer suveränitet över sin verksamhet och vill därför bli sektionsförening.

Erik säger att det viktigaste som de vill åt är att ha en egen budgetpost som de kan styra över för att kunna
planera enklare. I nuläget äskar dem för alla utgifter. De vill ha 20000 kr i sin budget. Det sägs att siffran
är baserad på hur mycket de har äskat i år så pengarna kommer tas ifrån exempelvis äskningsposten. Med
denna organsform så kommer de ha en ekonomisktansvarig. Det diskuteras kring jämställdhetsbidrag och hur
det påverkar budgeten.
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Sektionsmötet beslutar

att bifalla propositionen om JämF.

§13 Preliminär verksamhetsplan och budget

§13a Verksamhetsplan
Sektionsordförande Erik säger att Styret har skrivit en preliminär verksamhetsplan i samråd med asparna för
Kärnstyret. Han säger även att den som skickades in var inte rätt version.

Mijo Thoresson undrar vilka andra språk som syftas till i verksamhetsplanen. Erik säger att det främst är
engelska som är relevant men om det skulle visa sig att många sektionsmedlemmar talar något annat språk så
skulle det kunna vara relevant att även använda detta.

David Winroth undrar vilka delar av ekonomin som Styet inte har insikt i. Erik säger att syftet med punkten är
att granska underorganen och se hur pengar används. David undrar om det finns en oro att det missköts. Erik
säger att det kan vara ineffektivt hur pengarna spenderas. Han säger vidare att inga farhågor finns men det
är bra att utvärdera. Axel Flordal yrkar på att stryka hela ekonomidelen. Han anser att det bara är kassörens
arbete som beskrivs. David håller med men vill inte styrka det utan vill ge det som medskick till överlämningen.

Sektionsmötet beslutar

att fastställa den preliminära verksamhetsplanen.

§13b Budget
Sektionskassör Gabriel Berggren presenterar den preliminära budgeten. Han säger att de stora ändringarna
beror på att FARM har varit produktiva. Det sägs att nya FARM skall vara ännu mer produktiva och deras
intäkter har därför gått från 268000 kr till 625000 kr. Vidare så säger han att Programbidraget blir 133 545 kr
mer än vad som är skrivit. JämFs budget är också mindre än de skall vara från 8000 till 20000. Fabiolas budget
har höjts. Hoffellunchen och ärtsoppelunchen har gått över budget många gånger så de är ökade.

David Winroth säger att enligt svensklag så skall man gå plus minus 0 över en 5 årsperiod. Han undrar om vi
kommer gå plus eller minus. Det sägs att vi kommer gå plus men SAMO Mikael Eriksson säger att vi kommer ha
en oändlig pengasänka i december på grund utav ombyggnationen. David säger att det måste synas i budgeten.
Gabriel säger att många siffror har kommit till idag.

Axel Flordal frågar varför NollKs budget har höjts. NollK säger att vi kommer ta emot fler Nollan i år samt på
grund utav inflationen. Det frågas om andra budgetar skall höjas på grund av inflationen. Gabriel säger att det
är en möjlighet.

Det sägs att Helikoptern är lika gammal som de tidigare sektionsbilarna när de ersatts. Någon frågar hur det
ser ut med renoveringar och potentialen att köpa en ny bil. Gabriel säger att det kan finnas rum i budget för
att köpa in en ny bil. Simon Benstorp, mekanisk bilnisse, säger att det har skett lite underhåll tidigare. Nils
Backlund, ekonomisk bilnisse, säger att bilen fortfarande går bra men man skulle kunna köpa en elbil. Gabriel
säger att det är värt och se över och inga drastiska beslut skall tas.

David Winroth tycker att budgeten ser bra ut. Han vill dock poängtera att vissa summor inte stämmer, pos-
ter som är noll borde strykas samt att sektionsavgiften bör justeras på grund utav den ökade mängden nya
medlemmar.

Sektionsmötet beslutar

att fastställa den preliminära budgeten.

5 (53)



Möte 22/23:SEKT–5
Sektionsmötesprotokoll

Fysikteknologsektionen, Chalmers

§14 Motioner

§14a ”Motion om att byta namn på Gameboy”
Nickoo Sadeghi presenterar sin motion. Hon värnar för Gameboys anseende. Som svar till Styrets motionssvar
så säger hon att för vissa så har en Playboy lika mycket sentimentalt värde som en Gameboy.

Mijo Thoresson frågar om hon är medveten att det finns prejudikat för att att en playboy är en gameboy. 1

Detta kändes inte till av motionären.

Sanna Berntsson tycker att motionen är kul men undrar vad det bästa sättet är att tvinga Gameboy. Nickoo
tycker att man kan döpa om posterna inom Gameboy till ex. femboy och så vidare.

Det frågas om loggan skall bli en kanin? Nickoo erbjuder sig måla en.

SAMO Mikael undrar om det här kommer att minska PAs bidrag till föreningen som historiskt sett varit stora.
Motionären säger att det är en bra poäng.

Det frågas om man kan utöka föreningens PR-arbete med en tidning.

Sektionsordförande Erik förklarar Styrets motionssvar.

Gameboy frågar om sektionen kan tänka sig stå för nya märken då Gameboy märken beställts tidigare i veckan.
Mikael säger att de kan äska och se vad som händer.

Anton Nordbeck vill lyfta möjligheten att använda kaninöron som repplagg.

Sektionsmötet beslutar

att avslå motionen i sin helhet. 2

Mötet ajourneras till 21:30.

§14b ”Motion om Mjölkshottarn”
Mijo Thoresson presenterar motionen.

Det frågas om Dragos kommer behöva skriva tentan. Mijo säger nej. De kommer behöva vara anmäld men inte
skriva den.

Joseph Lövfing säger att man skall legitimeras på tentan vilket kommer medföra svårigheter för vår maskerade
vän. Mijo säger att det blir ett problem om Dragos behöver skriva tentan men inte annars.

Det sägs att Dragos närvaro kan påverka andra som skriver tentan. Mijo säger att det inte kan bli sämre än det
redan är.

Sektionsordförande Erik presenterar Styrets motionssvar.

Jesper Keijser yrkar på att även ha mjölk på avtackningen.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla Styrets förslag med tillägget att även ha mjölk tillgängligt på avtackningen.
1Källa: Gameboy av Puuki
2Under mötet så insåg inte presidiet att denna motion var reglementesändrande. Detta innebar enligt de under mötet gällade

stadgarna att en kvalificerad majoritet på 2/3 skulle vara tvungna att vara för beslutet. Därför så uttrycktes det under mötet att
motionen hade röstats igenom trots att den inte gjort det.
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§14c ”Motion om att FIF skall stå”
Leo Andersson presenterar sin motion.

Sektionsordförande Erik frågar vad Leos tolkning av att-satsen är på modern svenska. Han svarar att FIF skall
ha rätt att stå upp och annars stå i jägarvila under alla sektionstillställningar.

Det frågas vad konsekvensen skulle vara om de inte gjorde det. Styret svarar att det skulle kunna vara inci-
denthantering.

Det frågas om motionären inte kan följa det här själv också. Leo svarar ja och ställer sig i jägarvila.

Det sägs att eftersom sektionen är med i SAIF så räknas alla sektionens medlemmar som FIF-medlemmar.

Sektionsordförande Erik presenterar Styrets motionssvar.

Sektionsmötet beslutar

att avslå motionen.

§14d ”Motion om flytt av sektionsnörsinval”
Tobias Wallström förklarar motionen.

Tobias ändrar sitt yrkande till att ha invalet LP2.

Sektionsordförande Erik presenterar Styrets motionssvar.

Sektionsmötet beslutar

att avslå motionen.

§14e ”Motion om mer arbete till Dragos”
Lucas Kuszli säger att motionen talar för sig själv och presenterar inte motionen.

Sektionsordförande Erik presenterar Styrets motionssvar. Lucas jämkar sig med Styrets motionssvar.

Det frågas hur ofta Dragos springer runt på campus i nuläget. Det sägs att det inte görs utanför mottagningen.
Någon yrkar på att dessa 5 dagar skall vara utanför mottagningen. Styret jämkar sig.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla motionen med styrets ändringyrkande samt ändringen att dagarna skall vara utanför
mottagningen.

§14f ”Motion om Trädgårdsmästare”
Alexandra Jernstedt presenterar sin motion.

Det frågas vart Fokus ligger. Alexandra svarar i det vackra landet dyslexi.

Det frågas om hon kan tänka sig vara den första Trädgårdsmästaren. Hon svarar att hon kan tänka sig detta.

Det frågas om växterna bör flyttas under större arr. Alexandra tror inte folk kräks i blommor. Efter mötets
reaktion så justerar hon sitt svar och säger att de kan flyttas.

Nils Backlund säger att det finns en viss risk för överbevattning med öl. Alexandra tror att folk kan bete sig.

David Winroth säger att förr så fanns Växteriet som hade en odlingslåda utanför Focus och undrar om det
skulle kunna fortsättas. Alexandra säger att de kan vara kul.

Sektionsordförande Erik presenterar Styrets motionssvar.
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SAMO Mikael säger att Styret har sonderat möjligheten för fönsterbrädor efter renovationen av Focus och säger
att den ser bra ut. Han säger också att sektionen inte har ansvar för odlingsytan utanför Focus som vi hade när
Växteriet var aktiva men att det kanske skulle kunna gå att ordna.

Alexandra undrar varför Styret föreslår tre poster. Styret svarar för att göra det enklare och roligare att sköta
allt arbete. Sanna fortsätter genom att säga att en av posterna skulle kunna vara ansvarig för växterna utomhus.

Joseph Löfving yrkar på att de skall heta Växteriet igen.

Alexandra förtydligar att hon inte vill ålägga något som sker utomhus.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla motionen med ändringen att organet skall heta Växteriet.

§14g ”Motion om svenska animaliska produkter”
Nils Backlund presenterar motionen.

Axel Flordal undrar om han vet hur man stavar Chèvre. Nils svarar ja.

Det frågas om motionen syftar på råvaror eller produkter då saker som innehåller till exempel mjölk skulle
kunna tolkas som ej okej. Nils svarar att motionen syftar till råvaror.

Det frågas om han anser att det är ett problem att det finns ett mindre utbud av bigpack för svenska produkter.
Nils säger att han har kollat på det och anser att det stora problemet är halloumi då grillost inte säljs i samma
stora mängd men anser även att man kan köpa fler mindre paket då det endast är en liten prisskillnad.

Det sägs att färdigskivad ost kostar 80 kr/kg på Snabbgross men att svensk färdigskivad ost kostar 160 kr/kg.
Nils säger att det går att köpa svensk ost för 100 kr/kg och skiva själv.

Det frågas om man kan bortse från bestämmelsen om man är utomlands. Nils säger ja och att man borde köpa
närproducerat.

Det frågas om beslutet är rätt i tiden givet den ekonomiska situationen som världen är i. Nils säger att det är
rätt i tiden givet den ekonomiska situationen som sektionen är i.

Någon frågar om man förväntas leta i andra butiker om svenska alternativ inte finns på Snabbgross. Nils tycker
att man bör detta och säger att man kan kolla upp innan om det man vill ha finns. Han nämner även att det
inte har varit ett problem att göra så under sitt år i F6.

Det frågas om motionen avspeglar diskussionen kring råvaror. Nils svarar att man kan göra bedömningen på en
fall till fall basis.

Sektionsordförande Erik presenterar Styrets motionssvar.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla motionen i sin helhet.

§14h ”Motion om en alkoholfri sektion”
Leo Andersson presenterar sin motion.

Jesper Keijser frågar om motionen är allvarlig. Leo säger att den inte är det till fullo men att vissa av motio-
närerna kan vara seriösa.

Det frågas varför andra drycker som påverkar miljön i samma utsträckning inte skall förbjudas. Leo svarar att
det är svårt att förbjuda allt samtidigt men att det kan ske successivt.

Sektionsordförande Erik presenterar Styrets motionssvar.
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Sektionsmötet beslutar

att avslå motionen.

Mötet ajourneras till 22:55.

§15 Personval

§15a Dragos
Mr. Walker träder in. Han uppvisar till jubel och lovrop tio tigrars styrka, följt av en demonstration av hur man
går på stadens gator som en vanlig man. Efter en utfrågning, där varje svar fick blodet att isa och varje rörelse
blixten att stå stilla, går sektionsmötet till votering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Mr. Walker till Dragos.

§15b Sektionstyrelsen

§15b i Ordförande

Det finns 1 sökande:

• Alva Limbäck

Alva Limbäck är 24 år, går f21 och har körkort. Hon söker Styret för att hon vill vara med i arbetet att utveckla
sektionen. Hon söker just ordförande för att det lockar att få vara med att styra arbetet samt att ha lite kontakt
med högskolan.

David Winroth frågar om hon har några specifika projekt hon vill driva under året. Alva svarar att hon vill
jobba med mycket av det som står i den preliminära verksamhetsplanen. Specifikt inkludering. Hon vill även se
över vilken typ av arr vi har idag samt hur de är utformade så att alla känner sig välkomna.

Hennes favorit sak med sektionen är att det finns ett väldigt driv hos många sekttionsmedlemmar.

Valberedningen läser upp sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Alva Limbäck till Ordförande i sektionsstyrelsen 23/24.

§15b ii Vice ordförande

Det finns 1 sökande:

• Filip Bergqvist

Filip Bergqvist är 21 år, går f20 och har körkort. Han söker för att han vart aktiv ett tag och tycker det är kul.
Han gillar även att ha kontakt med de andra aktiva och tycker det skulle vara kul att arbeta med en ny skara
sektionsaktiva. Han skulle även vilja göra det mer hållbart att vara sektionsaktiv.

Mijo frågar vad han har för budskap i kragen på sin f6-overall. Han säger sig inte kolla så mycket på sin baksida.3

Det sägs att enligt tradition så är vice i Styret tanten i styret. Det frågas om han kan ta på sig den rollen. Filip
svarar att han inte kan bli äldst men att han kan försöka.

3”Strecka på kärnstyret”
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Styrets vice ordförande Felix Uddén frågar om han är redo att axla en så viktig post. Filip är redo. SAMO
Mikael säger att traditionellt så har vice inte gjort någonting och undrar om Filip vill utveckla posten. Filip
säger att han tycker det är kul att diska.

Valberedningen läser upp sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Filip Bergqvist till vice ordförande i sektionsstyrelsen 23/24.

§15b iii Kassör

Det finns 1 sökande:

• Felix Hörnfeldt

Felix Hörnfeldt är 22 år, går tm21 och har körkort. Han söker för att han vill göra skillnad. Han har suttit i
Styret som ledamot och vill nu hjälpa till med den andra sidan av Styrets arbete. Han skulle vilja digitalisera
bokföringen och gå ifrån papper.

SAMO Mikael säger att Styret får in många äskningar och undrar hur mycket kan man lägga på något som
bara är kul. Felix säger att det är en svår fråga men säger mellan 2 till 3 tusen.

Överste Lucas Kuszli frågar vad vi gör om programbidraget dras in. Felix svarar att FARM drar in pengar.

Felix säger att hans favorit dryck är en blandning av sangria och Mintu.

Om sektionen skulle få en donation på 5 miljoner så skulle Felix lägga pengarna på att rusta upp Focus; köpa
nya bord och stolar; fixa köket och köpa en ferrari som sektionsbil.

SAMO Mikael frågar om han kan vara stiligare än nuvarande sektionskassören Gabriel. Felix säger att han skall
försöka vara lika stilig som Gabriel.

Valberedningen läser upp sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Felix Hörnfeldt till kassör i sektionsstyrelsen 23/24.

§15b iv Sekreterare

Det finns 1 sökande:

• Harald de Blanche

Harald de Blanche är 21 år, går f20 och har körkort. Han söker för att han har engagerat sig i sektionen tidigare
och vill göra det på ett mer seriöst sätt nu.

Han har en ganska hög wpm. Han har inget favorit paragraf i styrdokumenten. Alla styrdokument är hans
favorit. Favorit kommandot i LATEXär $. Han planerar att skriva 100000 ord.

Föregående Styrets sekreterare Linnea Hallin ber honom nämna alla dokument sektionen har. Harald svarar
nej. Han ombedes nämna ett dokument sektionen har. Harald svarar nej.

Valberedningen läser upp sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Harald de Blanche till sekreterare i sektionsstyrelsen 23/24.
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§15b v SAMO

Det finns 1 sökande:

• Hedda Nooij

Hedda Nooij är 21, går tm21 och har körkort. Hon söker för att hon vill vara med och påverka. Hon vill även
att alla skall känna sig hemma.

Mikael säger att som SAMO kan man hamna i jobbiga samtal med folk man känner väl eller inte känner väl och
undrar hur hon känner inför detta. Hon känner rätt så bekväm med det och har var i liknande situationer förut.

Någon undrar vad SAMO står för. SAMO Mikael svarar att det står för studerande arbetsmiljöombud.

Hedda vill se till att allting är lika lättillgängligt för alla. Alla skall även känna sig välkomna och ha ett arr som
de vill gå på.

Valberedningen presenterar sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Hedda Nooij till SAMO i sektionsstyrelsen 23/24.

§15b vi Informationsansvarig

Det finns 1 sökande:

• Andreas Erlandsson

Andreas Erlandsson är 23 år, går f20 och har körkort. Han söker för att han vill vara med och påverka centralt
på sektionen. Han tycker även att det har vart ett gott gäng som vart med under aspningen.

Han tycker att Ftek är en av sektionens fina juveler. Han skulle kunna dela med sig av information på 3
olika språk. Han har tänkt att fortsätta med veckobrevet. Han säger vidare att det är värt att kika på att ha
sektionsgrejer i den nya kårappen men att man ändå bör behålla Ftek.

Han får frågan om text tv hade vart en bra informationskanal till sektionens äldre medlemmar. Andreas tycker
det låter bra och att man borde ha en tv på Focus. Alexandru Golic påminner om att när han var liten så fanns
det en tv med nyheter på Focus. Andreas säger att vi kan sätta upp två.

Det sägs att Dtek har Tetris och någon undrar om vi kan ha spel på Ftek. Anderas säger att Spidera kan få
kika på det.

Alexandru Golic ber honom måla ett ξ på tavlan. Han säger att han är vänsterhänt men skall försöka. Andreas
målar ett vackert ξ.

Valberedningen presenterar sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Andreas Erlandsson till informationsansvarig i sektionsstyrelsen 23/24.

§15c Talmanspresidium

§15c i Val av talman

Det finns 1 sökande:

• Kelmend Muriqi

Kelmend Muriqi är 22 år, går f21 och har körkort. Han söker talman för att han vill vara mer delaktig på
sektionen. Han tror sig prata högt och tydligt.
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Pelle Högstedt undrar om Kelmend hade löst ett sektionsmöte i en lokal med luftkonditionering. SAMO Mikael
föreslår att ha mötet i GD. Kelmend gillar GD men vet inte om det har luftkonditionering.

När Kelmend blir ombedd att beskriva den värsta hatten så säger han en spetsig vit hatt.

Han vet inte vart gränsen går för en redaktionell ändring i en kallelse till ett sektionsmöte. Han tycker mötena
skall vara så korta som de behöver. Hans tidigare erfarenhet av att leda möten är ett Foton möte.

När han blir frågad om han är för eller emot att ha nästa sektionsmöte på Gasquen så säger han att han gillar
Gasquen men att det beror på vad de andra tycker. Någon vill säkerställa om han var på det förra sektionsmötet
på Gasquen. Han säger att han var på mötet som var på Gasquen. Om han fick bestämma så skulle mojito
serveras i baren under sektionsmötet på Gasquen. Han skulle även gilla ett möte i SB-multisal.

Sektionsmötet beslutar

att välja Kelmend Muriqi till talman.

§15c ii Val av vice talman

Det finns 1 sökande:

• Nils Backlund

Nils Backlund är 21 år, går f21 och har körkort. Han söker för det verkar nice och ser kul ut.

Hans favorit dumväst är de som drog med Nollan på fel spårvagn.

Någon säger att gifen som används för bifall är utdaterad och de undrar om han kan hitta en ny. Nils gillar den
nuvarande.

Sektionsmötet beslutar

att välja Nils Backlund till vice talman.

§15c iii Val av sekreterare

Det finns 1 sökande:

• Viktor Sundström

Viktor Sundström är 20 år och går f20. Han söker för att det är den mest prestigefyllda posten på sektionen.

Han skriver text i storleken 12 punkter. Han älskar LATEX och har en preamble på ungefär 100 rader.

Någon frågar hur många reservationer som man behöver göra för att hamna i sin egen bilaga. Viktor svarar 10
stycken.

Han anser att om man behöver vänta mer än en minut på en LATEXkompilering så bör man byta till Word.

Han blir frågad hur bekväm han är med att ha en bajsemoji på huvudet.4 Viktor säger att han får se vilken hat
han får. Han skulle vilja ha en hjälm med bra fäste.

Sektionsmötet beslutar

att välja Viktor Sundström till sekreterare för Talmanspresidiet.
4Årets sekreterarhat är en bajsemoji.

12 (53)



Möte 22/23:SEKT–5
Sektionsmötesprotokoll

Fysikteknologsektionen, Chalmers

§15d Revisor

§15d i Val av 2 revisorer

Det finns 2 sökande:

• Olle Lyth Andersson

• Erik Brusewitz

Olle Lyth Andersson är 24 år, går f20 har körkort. Han söker för att det är kul med bokföring. Han var kassör
i FARM 22 och tycker att han var bäst.

Mikael frågar kring FARM 22s skördefest. Han undrar vad han hade tyckt om nuvarande FARM hade samma
plan. Olle hade bett dem tänka om.

Hans favorit konto är 1932 vilket han anser är stonks.

Erik Brusewitz är 21 år, går f18 och har körkort. Han säger att man slipper göra det tråkiga som revisor och
man ser till så att folk sköter sig. Han gillar att stötta sektionen och se till att den går runt.

Hans favorit bokföringskonto är 8999.

Sektionsmötet beslutar

att välja Olle Lyth Andersson och Erik Brusewitz till revisorer.

§15e F6

§15e i Val av ordförande

Det finns 1 sökande:

• Oskar Jonsson

Oskar Jonsson går f22 och har tre olika körkort. Han söker för att han vill vara med och utveckla F6 verksamhet
i en positiv riktning. Han klargör att ett av körkorten är symaskinskörkort. Han hade inte jobbat för att göra
F6 nyktert. Han älskar Jägermeister till månen och tillbaks.

Valberedningen läser upp sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Oskar Jonsson till ordförande i F6.

§15e ii Val av vice ordförande

Det finns 1 sökande:

• Elin Gustafsson

Elin Gustavsson är 20 år, går f22 och har körkort. Hon söker för att få vara med och göra en roligare studietid
för alla här och själv ha kul på vägen. Hon tror sig vara väldigt duktigt på att begå myteri. Hon kan nämna
några av F6 pateterna i rummet. Med oändligt med pengar så skulle hon arrangera en frostsittning. Eftersom
vice skall vara ansvarig för kontakt med pateter så undrar någon hur hon ska se till att vara på god fot med
dem. Hon tycker att gratis alkohol låter som en bra idé.

Valberedningen presenterar sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Elin Gustafsson till vice ordförande i F6.
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§15e iii Val av kassör

Det finns 1 sökande:

• Ludvig Bergstrand

Ludvig Bergstrand är 20 år, går tm21 och har körkort. Han söker för att F6 verksamhet verkar rolig och han
vill bidra. Han lovar att inte ha ett kräldjur i den nya loggan. För att stoppa medsittande att köpa dumma
saker så skall han hitta på andra saker att köpa istället. Han anser inte att någon del av budgeten skall gå
till gratis alkohol till pateter. Han tycker Dodgecoin är den bästa cryptovalutan. Hade han haft oändligt med
pengar skulle han dock köpt Bitcoin.

Ludvig ombedes måla ett ξ och målar prompt ett ξ.

Han kanske vill bygga en swimmingpool på SP.

Han blir frågad vad som har bäst APK på Gasquen och gissar öl. Mötet blir upplysta av kunnig att det är rött
vin.

Valberedningen läser upp sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Ludvig Bergstrand till ordförande i F6.

§15e iv Val av 7 ledamöter

Gruppnomineringen går igenom.

§15f Djungelpatrullen

§15f i Val av ordförande

Det finns 1 sökande:

• Arvid Kolstad

• Viktor Sundström

• Viktor Hütt

Arvid Kolstad är 20 år, går f22 och har körkort. Han söker för att han gillar korvhäfv. Han tycker vidare att
Biltemakorv är bättre än IKEAkorv. Han ritar DP 23/24 märket genom att skriva ”FLODHÄST” på tavlan.
Enligt Arvid är den bästa DuPen man skulle kunna hålla en beerpong DuP. Jakob Wallenberg hade inte kommit
in på Arvids pubrunda. Han hade däremot korvhäfvt mot honom. Han säger att den bästa korvhäfvaren i rummet
är Gabriel Dylund.

Han ombedes peka ut de två sämsta i DP. Efter en del betänkte tid så pekar han ut Alexandru Golic och Stina
Persson.

Han försöker nämna alla DP och DPP på mötet vilket går relativt bra.

Det sägs att man som ordförande i DP sitter i Styret. Någon undrar vad han tänkte bidra med i den rollen.
Arvid tänkte gå på mötena.

Ordförande för FnollK Viktor Arvidsson är 20 år, går TM21 och har körkort. Han söker för att det är fett varmt
i salen. Han skall ta pengar från DuParna och skaffa bra ventilation till nf.

Det klagas på dagens matlagning som NollK har tillrätt. Viktor svarar att det inte fanns långa slevar eller
kunskap. Han säger att han skall jobba för längre slevar. Han kan inte häfva korv. Han kan peka ut 3 föredetta
övester.
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Kräldjursvårdare Viktor Sundström söker för att det fanns ett rykte om att det skulle finnas en kobra på DP:s
nya logga.

Vice talman Mijo Thoresson frågar om han är medveten om att han inte får sitta i Talmanspresidet samtidigt
som han är överste i DP.

Valberedningen presenterar sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Arvid till ordförande i Djungelpatrullen.

§15f ii Val av rustmästare

Det finns 2 sökande:

• Simon Eriksson

• Matilda Hellström

Någon söker i Simons ställe. De säger att Simon Eriksson är 20 år, går f22 samt har körkort för personbil och
pansarvagn. Han har inte fått någon information om varför Simon söker DP.

Organisatör i FnollK Matilda Hellström går f22 och söker för att det är viktigt att det sitter en Gustav som
rustmästare. Hon säger även att det är viktigt som organisatör att kunna boka Focus när man vill. Hon kan ringa
Cubsec och öppna dörrar. Hon skall kapa sina hattar på mitten för att kunna ha på sig dem båda samtidigt.
Hon skall även se till att Nollan får hålla DuP.

Valberedningen presenterar sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Simon Eriksson till Rustmästare.

§15f iii Val av kassör

Det finns 2 sökande:

• Filip Björnåsen

• Vilhelm Nilsson Thorsson

Filip Björnåsen är 23 år, går tm22 och har körkort. Han söker för att han tycker om sina mednominerade. Han
tycker även om kulturen och arbetet DP gör för sektionen. Han kan räkna till 10 och bevisar det. Han säger
att de top 2 sämsta DP är Lucas Kuszli och Rebecka Baker. Han ombes rita Bitcoins logga och ritar Bitcoins
logga.

Kassör i FnollK Vilhelm Nilsson Thorsson är 21 år, går tm21 och har körkort. Han söker för att Viktor och
Matilda var dåliga på att bli invalda. När han kom in i den varma salen så kände han att mötet behövde bli
lite längre.

Det frågas om han behöver bli längre. Han svarar nej. Med oändlig längd hade han sett ned på folk. Han säger
att Stig5 är de top två sämsta DP.

Valberedningen presenterar sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Filip Björnåsen till kassör i DP.
5Jonas ”Stig” Bohlin har aldrig suttit i DP.
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§15f iv Val av 7 ledamöter

Eftersom nomineringarna gick igenom går gruppnomineringarna igenom.

§16 Focumateriet

§16 i Val av ordförande

Det finns 2 sökande:

• Ludvig Nordqvist

• Mijo Thoresson

Ludwig Nordqvist är 23 år, går tm19 och kuggade sin uppkörning. Han söker kapten i Foc för att han älskar
att pirata, oberoende nyheter och flipper. För att väcka sina medsittande hade han ringt Foodora.

När Ludwig har lämnat kommer Mijo in och spelar och sjunger Canción del Mariachi med en gitarr.6

Valberedningen presenterar sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Ludvig Nordqvist till ordförande i Foc.

§16 ii Val av vice ordförande

Det finns 1 sökande:

• Nicolas Renaudo

Nicolas Renaudo är 24 år, går f20 och har körkort. Han söker för att han gillar att pirata. Han gillar Piratebay
och säger att det bästa bytet är guld.

Valberedningen presenterar sin nominering

Sektionsmötet beslutar

att välja Nicolas Renaudo till vice ordförande i Focumateriet.

§16 iii Val av kassör

Det finns 1 sökande:

• Lucas Kuszli

Lucas Kuszli är 21 år, går tm21 och har körkort. Han vill inte söka kassör men gör det nu ändå. Han anser att
de kastar den värsta posten på honom. Han är mer sugen på att ha Pelle Högstedt som vän än Nicolas som
patet.

Valberedningen presenterar sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Lucas Kuszli till kassör i Focumateriet.

§16 iv Val av 7 ledamöter

Eftersom nomineringarna gick igenom går gruppnomineringarna igenom.
6https://www.youtube.com/watch?v=1nA6f6vDxtg
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§16a Val av SNF

§16a i Val av ordförande

Det finns 2 sökande:

• Adam Orthag

• Axel Flordal

Matilda Gustavsson söker för Adam. Han fyller år idag. Adam Orthag går f21. Han söker för att han tycker att
det är kommittén han passar bäst i. Han gillar att snacka med studenter och gillar maten på Cocktailpartyn.
Han gillar även möten och att ha koll på vad som händer på F. Han taggar SaFT.

Axel Flordal är 21 år, går tm20 och har körkort. Han söker för att det vore en fantastisk möjlighet att engagera
sig på studiesidan av sektionen. Just ordförande är för att vill ha ett stort jobb och ta stora snack. Han vill
även sitta med i Styret.

Han säger att han inte har aspat för att han kom på att han ville söka för sent då han hade andra tankar. Han
vill inte sitta på någon annan post i SNF. Han har inte så bra koll på de andra nominerade. Han tror sig ha
bra koll på vad ordförandeposten innefattar. Han har suttit i Styret och haft kontakt med SNF-ordförande på
det hållet.

Valberedningen presenterar sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Adam Orthag till ordförande i SNF.

§16a ii Val av vice ordförande

Det finns 1 sökande:

• Alexander Ternström

Alexander Ternström är 19 år, går f22 och har körkort. Han söker för att han vill vara med och hjälpa programmet
framåt. Han vill också hitta bra föreläsare till Cocktailpartyn som folk finner inspirerande. Enligt honom är den
bästa cocktailpartyföreläsaren på sistone Jana Madjarova. På nästa Cocktailparty så vill han ha en föreläsare
som kan koppla matematik med andra ämnen.

Valberedningen presenterar sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Alexander Ternström till vice ordförande i SNF.

§16a iii Val av kassör

Det finns inga sökande.

Sektionsmötet beslutar

att vakantsätta posten kassör i SNF.

§16a iv Val av sekreterare

Det finns inga sökande.

Sektionsmötet beslutar

att vakantsätta posten sekreterare i SNF.
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§16a v Val av kandidatansvarig

Det finns 1 sökande:

• Isak Apelqvist

Isak Apelqvist är 21 år, går f22 och har körkort. Han söker för att det är roligt att engagera sig och göra något
för sektionen. Han har inte sett några avsnitt av The Bachelor. Det han i huvudsak han vill göra under sitt år i
SNF är att förbättra LP1 i ettan. Han vill ta idéer från TBK som exempelvis har pluggfika med äldre studenter.

Valberedningen presenterar sin nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Isak Apelqvist till kandidatansvarig i SNF.

§16a vi Val av masteransvarig

Det finns inga sökande.

Sektionsmötet beslutar

att vakantsätta posten masteransvarig i SNF.

§16a vii Val av veckobladerist

Det finns inga sökande.

Sektionsmötet beslutar

att vakantsätta posten veckobladerist i SNF.

§16a viii Val av matansvarig

Det finns 1 sökande:

• Adam Molner

Adam Molner är 19 år, han går f22 och har körkort. Han söker för att det vore kul att engagera sig.

Valberedningen säger att Adam har kontaktat dem men inte i tid för valberedningsprocessen. De uppmanade
honom att ställa sig upp på mötet.

Sektionsmötet beslutar

att välja Adam Molner till matansvarig i SNF.

§16b Valberedningen

§16b i Val av 7 ledamöter

Det finns 7 sökande:

• Adam Granquist

• Bjarne Sihlbom

• Beatriz Bento Hansson

• Gustav Nilsson

• Rebecka Baker
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• Emma Chan

• Joel Sandås

Joel Sandås är 22 år, går f20 och har körkort. Han söker för att det var kul i år och vill fortsätta arbetet.

Adam Granquist är 20 år, går f21 och har körkort. Han söker för att det vore kul att engagera sig i något och
valberedningen låter kul. Han har ingen erfarenhet inom sektionen men tycker det är bra med diversitet. Han
har 3 års erfarenhet i en annan valberedning. Han tycker det är kul och kommer göra sitt bästa.

Bjarne Sihlbom söker för att han var valberedningens representant för SNF och tycker det verkar som ett bra
sätt att engagera sig i sektionen.

Gustav Nilsson är 22 år, går f20 och har körkort. Han söker för att han var representant för DP i år och det var
kul.

Rebecka Baker är 21, går tm21 och har inte körkort. Hon söker för att under sitt år i DP så var det intressant
att se hur man skulle passa ihop en grupp tillsammans. Hon tycker arbetet är intressant och skulle vilja jobba
mer med det.

Beatriz Bento Hansson är 23 år och går f18. Hon söker för att arbetet hade vart givande och hon tror sig kunna
bidra.

Emma Chan är 21 år, går f21 och har körkort. Hon söker för att det verkar kul.

Sektionsmötet beslutar

att välja in Adam Granquist, Bjarne Sihlbom, Beatriz Bento Hansson, Gustav Nilsson, Rebecka Baker,
Emma Chan, Joel Sandås till valberedningen.

§16c JämF

§16c i Val av 6 ledamöter

Det finns 4 sökande:

• Victor Salomonsson

• Hedvig Wennberg

• Beatriz Bento Hansson

• Emil Babayev

Victor Salomonsson är 22 år, går tm19 och har körkort. Han tycker JämF är härliga. Om JämF hade haft
mer budget så hade han köpt in en dyr föreläsning. Han har ingen speciell hjärtefråga utan tycker att allt
jämlikhetsarbete är bra arbete.

Hedvig Wennberg är 23 år, går f20 och söker för att hon tycker att JämF är viktigt. Hon ser plats för förbättring
och vill vara med och bidra till den. Hennes hjärtefråga är samarbetet med vallberedningen och styret. Vill bidra
till att vi får en starkare kultur av att vara oskyldig tills motsatsen är bevisad.

Beatriz Bento Hansson är 23 år, går f18 och har körkort. Hon söker för att JämF gör viktigt och intressant
arbete. Beatriz vill fånga upp fler till studentaktiva livet då de sektionsaktiva i nuläget är mer homogena än
resten av sektionen.

Matilda Gustavsson söker för Emil Babayev. Hon säger att han är 22 år, går f20 och har körkort. Han söker för
att han är intresserad och vill vara med och stötta JämFs arbete.

Sektionsmötet beslutar
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att välja in Victor Salomonsson, Hedvig Wennberg, Beatriz Bento Hansson, Emil Babayev till ledamöter i
JämF.

§17 Övriga frågor

Inga övriga frågor föreligger.

§18 Dumvästutdelning

Nomineringarna är som följer:

• Hugo Spencer nomineras av Samuel Martinsson.
Hugo gillar, som många gör, att leka med något i sin hand medans han fokuserar på något annat. En lugn
fredag i styretrummet hade han fått för sig att leka med en sax i sin vänstra hand samtidigt som han
arbetade. Han tänkte inte på att det låg en förgreningssladd på bordet och lyckades således sätta saxen i
ett uttag. Som tur är var saxens handtag av gummi, så Hugo klarade sig oskadd. Men uttaget small och
proppen till en del av styretrummet gick. Detta fixades inte förrän någon vecka senare.

• Pizza gang nomineras av Felix Dahlström.
Jag skulle vela nominera Hugo Modin Askild, Simon Benstorp, Nickoo Sadeghi, Nils Kalmnäs Drakenfors,
Melker Manne och Lisa Böckert Åman för att på kvällen efter cortegen känt för att beställa något att
äta innan Festu men råkade beställa pizzor för ca 700kr från dominos i Gibraltar regionen istället för
Gibraltargatan. Värt att påpeka var att alla var nyktra och trots att hemsidan var på engelska samt att
man fick betala i pund inte insätt felet föräns det var för sent.

• Alexander Johnsson nomineras av Adam Orthag.
Han kommer hem måttligt berusad efter en bra kväll och är sugen på en Billys som han på något sätt
lyckats släpa med sig hem. Denna åker in i ugnen med plasten på!! tillsammans med två ostmackor. Han
bestämmer sig för att vila ögonen i sängen i väntan, som leder till en timme då han väcks av brandlarmet
samt hyresvärden som kommer in kl 04 på morgonen. Värt att notera är att han är inneboende och den
brända plastlukten var kvar i en vecka efter.

• Karl Niklasson nomineras av Alexandru Golic.
För några månader sen blev Ronken rejält skraj när han fick ett argt mail från chabo. Där fick han
förklarat att om han inte betalar sin hyra inom en vecka så kommer ärendet gå vidare till kronofogden.
Men detta mail förvirrade honom också. Han hade ju betalat hyran veckan innan trodde han. Vid en
närmre titt på sina bankdetaljer insåg Ronken sitt misstag. Istället för att betala in hyran till Chabo hade
han betalat in den till sektionen.

• Hassan Abla nomineras av Max Green.
Hassan Abla bröt armen på valborg då han, efter en väldigt intensiv sill-frukost, bestämde sig att åka
till Halmstad där han bryter armen. Dagen efter kommer han tillbaka till Göteborg och går på yttligare
ett DP-asp arr; film och städ. Han har fortfarande inte varit hos sjukhuset eller sökt vård för den brutna
armen på något sätt. Mycket dumt.

Sektionsmötet beslutar

att Pizza Gang var dummast.

Efter noggrann jämförelse med föregående dumvästinnehavare Mathias Arvidsson går mötet till beslut.

Sektionsmötet beslutar

att ge Pizza Gang Dumvästen.
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Fysikteknologsektionen, Chalmers

§19 Mötets avslutande

Mötet avslutas 03:04 av talman David Bååw.
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Möte 22/23:SEKT–5
Sektionsmötesprotokoll

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Förteckning över bilagor

A Verksamhetsberättelse SNF 21/2

B Revisionsberättelse SNF 21/22

C Revisionsberättelse DP 21/22

D Revisionsberättelse FIF 22

E Preliminär verksamhetsplan Styret

F Preliminär Budget för sektionen 23/24

G Proposition om Valberedningen

H Proposition om JämF

I Motion om byte av namn på Gameboy

J Motionssvar om byte av namn på Gameboy

K Motion om Mjölkshottaren

L Motionssvar om Mjölkshottaren

M Motion om att FIF skall stå

N Motionssvar om att FIF skall stå

O Motion om flytt av sektionsnördsinval

P Motionssvar om flytt av sektionsnördsinval

Q Motion om mer arbete för Dragos

R Motionssvar om mer arbete för Dragos

S Motion om trädgårdsmästare

T Motionssvar om trädgårdsmästare

U Motion om svenska animaliska produkter

V Motionssvar om svenska animaliska produkter

W Motion om en alkoholfri sektion

X Motionssvar om en alkoholfri sektion
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Verksamhetsberättelse
Studienämnden vid Fysikteknologsektionen 2021/2022

Fysikteknologsektionen, Chalmers studentk̊ar

Verksamhetsberättelse

SNFTM 21/22
Skriven av:

Ordförande Albert Vesterlund

Kassör Carin Lundqvist

Medlemmar:

Ordförande Albert Vesterlund

Vice ordförande Josef Jörgensen

Kassör Carin Lundqvist

Sekreterare Valter Schütz

Kandidatansvarig Ella Larsson

Masteransvarig Alfred Weddig Karlsson

Matansvarig Filippa Hultin

Årskursrepresentant Anton Nordbeck

Ordinarie åligganden

Under det g̊anga året har SNFTM utfört sina åligganden enligt reglemente. Året har varit m̊attligt p̊averkat
av slutspurten av en pandemi vilket lett till att vissa moment, s̊asom cocktailpartyna LP1 och LP3 behövt
genomföras p̊a annorlunda form än normalt. Under året var det även en medlem som valde att hoppa av
SNFTM p̊a grund av tidsbrist, detta har dock inte p̊averkat SNFs övergripande verksamhet i större utsträckning.

Arbete i relation till verksamhetsplan

• Aktivt utvärdera programomläggningen för årskurs 1.
Under året har SNFTM aktivt övervakat och följt upp de kurser i årskurs ett som bytt upplägg eller
format. SNFTM har deltagit p̊a kursnämnder och haft extra god kontakt med kursutvärderare i de kurser
som p̊averkas av programomläggningen för att f̊a en inblick i hur kurserna g̊ar. Detta är mycket ett
uppstartsarbetet p̊a att jobba med hela programomläggningen d̊a nästkommande år kommer f̊a större
ändringar att bevaka och följa upp p̊a. Arbetet kan inte ge mycket förändring under v̊art år men vi
hoppas det som dykt upp och som vi uppmärksammat kommer åtgärdas och reflekteras över till framtida
kurstillfällen.

• Fortsätta arbetet med den psykosociala hälsan p̊a sektionen.
Även här har SNFTM haft lite extra koll p̊a årskurs ett d̊a de p̊averkas stort av den programomläggningen
men även vissa enstaka kurser i andra årskurer som är tunga. Under v̊arens upplaga av Student Voice
gjordes även en undersökning för att komma fram till vilka läsperioder studenter känner mest stress i för
att ha underlag till åsikter om kursers arbetsbelastning.

• Öka transparensen och lättöversk̊adligheten för kursval.
SNFTM har under verksamhets̊aret fortsatt arbetet att göra kursval mer transparenta och lättöversk̊adliga
genom att hjälpa till att sprida relevant information i sektionens informationskanaler.

• Utvärdera distansundervisning.
SNFTM har utvärderat den distansundervisning som bedrivits under de senaste åren. Detta har gjorts
genom att sammanställa ett dokument som belyser för och nackdelarna med distansundervisningen samt
lite reflektion över utbildningen de senaste åren.

• Återuppta och synliggöra SNFs fysiska verksamhet.
SNFTM har under året, i den m̊an som varit möjlig, återupptagit den fysiska verksamhet som SNFTM brukar
bedriva när det inte är en p̊ag̊aende pandemi. Cocktailpartyn och SNFöreläsningar har i största möjliga
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Verksamhetsberättelse
Studienämnden vid Fysikteknologsektionen 2021/2022

Fysikteknologsektionen, Chalmers studentk̊ar

utsträckning h̊allits fysiskt och SNFTM har deltagit p̊a diverse arrangemang under mottagningen. Utöver
detta s̊a har SNFTM varje läsperiod bjudit p̊a fika vid tentaperioden samt bjudit p̊a fika i samband med
kursutvärderingar och Student Voice. Sist har SNFTM återigen sina möten fysiskt i Acceptorn där alla
studenter p̊a Fysikteknologsektionen har möjlighet att delta.

Övrigt

Möten med PA/SVL

SNFTM har haft regelbundna möten med PA och SVL för att diskutera utbildningsfr̊agor.

Programr̊ad

SNFTM ’s har deltagit aktivt i programr̊aden genom v̊ara representanter.

Aspning

SNFTM har planerat och genomfört en aspning för att kunna tillsätta en ny studienämnd.

Löpande arbete

Utöver det som specifikt nämnts har SNFTM utfört löpande arbete som är fördelat p̊a övriga poster. Detta
inkluderar bl.a. att hitta kursutvärderare och informera om olika studierelaterade händelser i sektionens infor-
mationskanaler.
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Revisionsberättelse
2023-05-08
SNF 21/22

Revisionsberättelse SNF 21/22

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen för SNF 21/22. Det är ordförande Albert Ve-
sterlund och kassör Carin Lundqvist som har ansvar för räkenskapshandlingarna och förvaltningen
och för att bokföringslagen tillämpas vid uppförande av årsbokslut. Vårt ansvar är att uttala oss
om årsbokslutet och förvaltningen på grundval av vår revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi plane-
rat och genomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra oss om att
årsbokslutet inte innehåller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval
av underlagen för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ingår
också att pröva redovisningsprinciperna och kommitténs tillämpning av dem samt att bedöma
de betydelsefulla uppskattningar som kommittén gjort när den upprättat årsbokslutet samt att
utvärdera den samlade informationen i årsbokslutet. Vi anser att vår revision ger oss rimlig grund
för våra uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen. Kommittén har enligt vår be-
dömning inte handlat i strid med sektionens stadgar eller reglemente. Vi tillstyrker att sektions-
mötet fastställer redovisningen för kommittén och beviljar ordförande och kassör ansvarsfrihet
för räkenskapsåret.

Göteborg, Måndag den 8:a maj 2023

Revisorerna genom

Alexandru Golic
Revisor

Revisor
Tobias Gabrielii
revisor.1@ftek.se

http://www.ftek.se/revisor
revisor@ftek.se

Revisor
Alexandru Golic
revisor.2@ftek.se



Revisionsberättelse
2023-05-08

Djungelpatrullen 21/22

Revisionsberättelse Djungelpatrullen 21/22

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen för Djungelpatrullen 21/22. Det är ordförande
Lowe Fareld Krågen och kassör Gabriel Berggren som har ansvar för räkenskapshandlingarna och
förvaltningen och för att bokföringslagen tillämpas vid uppförande av årsbokslut. Vårt ansvar är
att uttala oss om årsbokslutet och förvaltningen på grundval av vår revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi plane-
rat och genomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra oss om att
årsbokslutet inte innehåller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval
av underlagen för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ingår
också att pröva redovisningsprinciperna och kommitténs tillämpning av dem samt att bedöma
de betydelsefulla uppskattningar som kommittén gjort när den upprättat årsbokslutet samt att
utvärdera den samlade informationen i årsbokslutet. Vi anser att vår revision ger oss rimlig grund
för våra uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen. Kommittén har enligt vår be-
dömning inte handlat i strid med sektionens stadgar eller reglemente. Vi tillstyrker att sektions-
mötet fastställer redovisningen för kommittén och beviljar ordförande och kassör ansvarsfrihet
för räkenskapsåret.

Göteborg, Måndag den 8:a maj 2023

Revisorerna genom

Alexandru Golic
Revisor

Revisor
Tobias Gabrielii
revisor.1@ftek.se

http://www.ftek.se/revisor
revisor@ftek.se

Revisor
Alexandru Golic
revisor.2@ftek.se
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Sektionsstyrelsen
Preliminär Verksamhetsplan

Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

Fysikteknologsektionen
preliminär verksamhetsplan för

sektionsstyrelsen 2023/2024

Sektionsstyrelsen ska under verksamhetsåret
2023/2024 verka för följande mål:

Kommunikation
Sektionsstyrelsen ämnar att forsatt arbeta med kommunikation och PR till sektionsmedlemmarna så
att fler ska ta del av informationen i god tid.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utveckla ftek som en informationskanal
Information har under de gånga året lagts upp på ftek, men i för liten utsträckning och med för
lite framförhållning. Sektionsstyrelsen anser därför att utveckla rutiner som underlättar kommu-
nikation via ftek och på andra språk och ser till att alla kan ta del av informationen.

• Utvärdera kommunikationskanaler
Sektionens primära kommunikationskanal har länge varit dess facebooksida, men sektionssty-
relsen har identifierat flera brister med denna. För att se till att alla ska kunna ta del av en
informationen ska sektionsstyrelsen undersöka möjliga kommunikationskanaler, däribland Chal-
mers studentkårs nya app och en kalender på ftek.

Lokaler för studier och socialt umgänge
Sektionen har i dagsläget tillgång till flera lokaler men flera av dessa kommer att påverkas av föränd-
ringar eller skulle må bra av att förändras.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Arbeta med att utveckla studiemiljön
Sektionsstyrelsen ska arbeta med att öka antalet och nyttjandet av studieplatser i anknytning
till F och TM:s lokaler. Sektionsstyrelsen ska också arbeta med att förbättra kvalitén på de
existerande studieplatserna.

• Slutföra expansionen av Focus
Utökningen av sektionens lokaler har befunnit sig i planeringsstadiet under en lång period men
går nu in i genomförandet. Sektionsstyrelsen ska därför ha koll på expansionen så att den fortlöper
enligt sektionens intressen.

• Värna sektionens intressen vid förändringar av lokalsituationen
Från centralt håll finns det planer för att förändra lokalutnyttjandet av Fysikhuset. Sektionssty-
relsen ska därför se till att sektionens intresse tas i beaktande och inte tar onödig skada i dessa
processer genom att delta i planeringsarbetet.

Medlemmars välmående
En av sektionens viktigaste uppdrag är att erbjuda ett givande socialt sammanhang utanför studier-
na. För att se till att detta uppfylls för alla medlemmar vill sektionsstyrelsen se över och förbättra
medlemmarnas studiesociala miljö.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:
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Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

• Arbeta med att minska den studierelaterade stressen
Mycket av medlemmarnas stress kommer från deras studiesituation. Genom att hjälpa medlem-
marna att tidigt utveckla bra studieteknik och stresshantering bör medlemmarnas välmående
förbättras. Sektionsstyrelsen ska också göra information om de resurser kring mental hälsa som
finns tillgängliga för sektionens medlemmar tydligare.

• Utveckla arrangemangsdiversiteten på sektionen
Även om sektionen i dagsläget håller många bra arrangemang finns det en stor grupp medlemmar
som inte deltar i sektionen arrangemang. Sektionsstyrelsen vill därför undersöka om det saknas
något bland sektionens arrangemang och implementera detta för att på så sätt få fler att engagera
sig i sektionen.

• Värna om sektionsaktivas hälsa
All sektionens aktivitet bygger på det arbete som sektionsaktiva lägger ner. Detta innebär dock
i många fall en stor stress för dessa vilket sektionsstyrelsen vill arbeta för att förebygga och
lindra.

Ekonomi
I ekonomiskt osäkra tider är det viktigt att ha ordning på pengarna. Sektionsstyrelsen avser därför
att granska sektionens ekonomiska situation för att se till att sektionen alltid arbetar mot den största
medlemsnyttan.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Se över sektionens budget
Sektionenstyrelsen ska få en större insikt i sektionens ekonomiska förehavanden för att identifiera
onödiga och ineffektiva utgifter.

• Granska fördelningen av ekonomiska medel
Sektionsstyrelsen ska se över hur ekonomiska medel fördelas på sektionen för att se till att
medlemsnyttan alltid maximeras.
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Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 23/24

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Budget
Fysikteknologsektionen 23/24

INTÄKTER 23/24 22/23
Program 267 455 267 455
Sektionsavgift 81 000 81 000
FARM 625 000 268 060
F6 300 000 300 000
DP 336 300 336 300
FnollK 68 970 73 900
Focumateriet 28 550 28 550
SNF 0 0
Sektionsbil 22 000 22 000
Uthyrning Focus 13 000 13 000
Sektionsaccessoarer 15 000 15 000
Riktade satsningar F 0 0
Riktade satsningar TM 0 0
Sektionens vecka 4 000 4 000
SaFT 10 000 10 000
Övriga intäkter 10 000 10 000
TOTALT: 1 782 075 1 429 265

RESULTAT 16 403,25 -211 489,27

UTGIFTER 23/24 22/23
FnollK 298 761 287 000
SNF 58 100 58 100
Focumateriet 33 300 33 300
F6 300 000 300 000
DP 332 300 332 300
FARM 268 267,30 143 716,27
Valberedning 5 030 5 030
Utbildning 2 850 2 850
Sektionsmöten 13 060 13 060
Möteskostnader 4 600 4 600
Sektionens vecka 38 000 38 000
Styret 38 400 38 400
Sammanh̊allning sektaktiva 22 400 22 400
Sektionsbil 76 800 76 800
FIF 34 600 34 600
Finform 18 200 18 200
Foton 6 250 26 520
Fabiola 11 200 10 600
Gameboy 6 850 6 850
Hofflor 8 000 6 000
Ärtsoppa 12 000 10 000
Julmiddag 22 000 20 000
IT 7 875 3 000
Tidning 3 499 3 499
Avskrivning uteplatsen 0 0
Upprustning av Focus 63 500 73 000
Finansiella avgifter 13 229 13 229
Sektionspott 41 200 33 200
SaFT 16 000 16 000
Sektionsaccessoarer 10 000 10 000
Ny flagga 0 0
TOTALT: 1 765 671,75 1 640 754,27



Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 23/24

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Förtydligande av budgetposter

STYRET 23/24 22/24
Kontorsmaterial 5 000 5 000
Teambuilding styret 3 600 3 600
Teambuilding kärnstyret 1 800 1 800
Kärnstyret - aspning 4 000 4 000
Kärnstyret - överlämning 1 000 1 000
Representation 3 000 3 000
Mottagning 3 000 3 000
Subventionering vegetarisk mat 8 000 8 000
Tryckmaterial 5 000 5 000
Övrigt 4 000 4 000

TOTALT: 38 400 38 400

SNF 23/24 22/23
Cocktailparty 34 000 34 000
Utvärderingsluncher F/TM 3 500 3 500
Teambuilding 2 700 2 700
Aspning 4 000 4 000
Representation 3 000 3 000
VBL 3 000 3 000
SNFika 2 400 2 300
Kursutvärderingsfrämjande medel 3 500 3 500
Mottagning 1 000 1 000
SNFöreläsning 0 0
Övriga utgifter 1 000 1 000

TOTALT: 58 100 58 100

FINFORM 23/24 22/23
Tidning LP1, mottagningsnummer 2 700 2 700
Tidning LP1 2 700 2 700
Tidning LP2 2 700 2 700
Tidning LP3 2 700 2 700
Tidning LP4 2 700 2 700
Tidningssläpp 1 000 1 000
Aspning / Teambuilding 750 750
Representation 900 900
Reportage 500 500
Övriga utgifter 800 800

TOTALT: 18 200 18 200

FIF 23/24 22/23
Representation 1 800 1 800
Bokningar av pass 18 900 18 900
Materialinköp 6 300 6 300
Motionshallen 1 500 1 500
H̊alla i CM 1 700 1 700
Deltagande CM 1 300 1 300
Subvention Göteborgsvarv 0 0
Aspning 900 900
Överlämning 900 900
Teambuilding 900 900
Övriga utgifter 400 400

TOTALT: 34 600 34 600

FOTON 23/24 22/23
Ny kamerautrusting 0 22 580
Material 1 000 1 000
Teambuilding 300 300
Överlämning 600 600
Representation 3 600 1 290
Aspning 750 750
TOTALT: 6 250 26 520

FABIOLA 23/24 22/23
Brudar och bärs 4 000 4 000
Inspoföreläsningar 400 400
Pluggkvällar 1 200 1 200
Menssk̊ap 400 400
Bastu 1 800 1 800
Representation 1 800 1 200
Aspning 1 000 1 000
Teambuilding 300 300
Överlämning 300 300
TOTALT: 11 200 10 600



Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 23/24

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

GAME BOY 23/24 22/23
Brädspelskvällar 3 200 3 400
Aspning 750 750
Representation 1 200 1 200
Teambuilding 300 300
Överlämning 300 300
Material mm. 1 100 1 100
TOTALT: 6 850 6 850



Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 23/24

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Förklaring av budget

Denna text förklarar styrelsens tankar bakom budgeten och skillnader mot förra året.

Skillnader mot förra året

Upprustning av Focus

Upprustningen av Focus höjdes under året och kommer fortfarande ligga p̊a en högre niv̊a d̊a inköp planeras att göras
till den nya delen av Focus.

Farm

Största ändringen sedan föreg̊aende år med markant ökade intäkter till följd av ett utmärkt arbete fr̊an Farms sida.

Foton

Ingen ny kamera i år men de har sedan ändringar i den ekonomiska policyn f̊att mer pengar till reps plagg.

Sektionspotten

Gett JämF en budget post samt ökat storleken över lag till följd av att äskningar till största del best̊ar av mat vilket har
sett skenande priser under året.

IT

Nya system har dragit upp kostnaden en hel del men samtidigt ser utsikten för bättre och mer kontinuerlig kommunikation
ut̊at lovande ut.

Hofflor och Ärtsoppa

Sett att budgeten under 22/23 vart otillräcklig s̊a har justerats för nästkommande år.



Sektionsstyrelsen
Proposition

Arbetsgrupp för att utveckla valberedningens arbete
8 maj 2023

Fysikteknologsektionen

Proposition om arbetsgrupp för att utveckla valberedningens arbete

Bakgrund

Under året som har g̊att har det kommit upp en del fr̊agor och synpunkter om hur valberedningens
arbete ska utföras. B̊ade styrelsen och valberedningen är överens om att valberedningens arbete skulle
underlättas av utförligare skriftliga policys att luta sig emot. Styrelsen anser dels att arbetet med att ta
fram en s̊adan policy är större än vad styrelsen kan färdigställa innan sin avg̊ang och än vad som kan
ges till de nyinvalda, men ocks̊a att ett s̊adant arbete inte borde ligga endast under styrelsens ansvar
utan borde ställas under sektionsmötet. D̊a fr̊agan inte heller passar sig för diskussion i plenum anser
styrelsen att sektionsmötet bör välja in en arbetsgrupp med uppgift att ta fram ett förslag p̊a en policy
för valberedningens arbete.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att tillsätta en arbetsgrupp om 8 personer, med uppgift att ta fram ett förslag till en policy för valbe-
redningens arbete till sektionsmötet i LP1 2023.



Sektionsstyrelsen
Proposition

JämF som sektionsförening
8 maj 2023

Fysikteknologsektionen

Proposition om JämF som sektionsförening

Bakgrund

Under året som g̊att har JämF jobbat h̊art och h̊allit i m̊anga arrangemang. Inför det nya året vill JämF
bli ännu mer ambitiösa och känner sig därför n̊agot begränsade av deras ekonomiska upplägg som en
funktionärspost. I samr̊ad med JämF har styrelsen kommit fram till att sektionsförening skulle passa
JämFs arbete och uppdrag bättre.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att göra om JämF fr̊an en funktionärspost till en sektionsförening



Motion om byte av namn p̊a Gameboy Nickoo Sadeghi

Motion om

byte av namn p̊a Gameboy

Nickoo Sadeghi

Bakgrund

Sektionens alldeles egna spel-förening Gameboy, h̊aller vi ju alla s̊a kärt i v̊ara hjärtan. Med en divers
uppsättning brädspel, där var man för sig kan finna n̊agot som tillfredställer dennes underh̊allningsbehov,
fyller gameboy en viktig roll p̊a sektionen. Gameboy (eller spelpojkarna, som kan kallas i folkmun) innehar
dock ett namn som kan uppfattas aningen prosaiskt eller ö-hippt”. Därför anser jag att föreningen skulle
gynnas av det namnbyte jag föresl̊ar nedan, tack vare den ungdomliga, pittoreska och lekfulla anknytning
namnet kan ha för somliga. Jag bedömer att detta namnbyte kommer bringa nya friska fläktar till
Gameboy.

Yrkande

att tvinga Gameboy att byta namn till Playboy
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om byte av namn p̊a Gameboy

2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om byte av namn p̊a Gameboy

Bakgrund

Styret h̊aller med motionären att det vore tr̊akigt att ha organ p̊a sektionen vars namn kan uppfattas
som prosaiska. Dock s̊a är det m̊anga som sektionen som växte upp just under den tiden d̊a det finaste
man kunde äga var ett Game Boy av godtycklig modell för att kunna spela sina favoritspel vart som
helst. Efersom Styret därför tycker att det nuvarande namnet är bland de finaste vi har s̊a kan vi inte
ställa oss bakom namnbytet.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om Mjölkshottarn Mijo

Motion om
Mjölkshottarn

Mijo

Bakgrund

Kul att Dragos ses mer definitivt.

Yrkande

att Att Dragos ska komma p̊a janatentan och shotta mjölk första timmen. Att alla sektionens sittningar
ska ha ett shotglas med mjölk åt dragos st̊aendes
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om mjölkshottarn

2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om mjölkshottarn

Bakgrund

Styret tycker att det l̊ater som en rolig idé att Dragos besöker en av Nollans första tentor men tycker att
det är en tvivelaktig sak att officiellt ålägga n̊agon. Därför s̊a uppmuntrar vi Dragos att göra detta om
de s̊a vill men kan inte ställa oss bakom ett beslut.

Gällande den andra delen av motionen s̊a tycker Styret att det l̊ater omständligt att ha ett mjölkglas
redo p̊a alla sittningar men tycker att det vore roligt att ha vid en tillställning som är särskillt i sektionens
anda, nämnligen sektionens middag.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen med ändringarna att stryka den första meningen i att-satsen och ändra den andra
till att under sektionens middag s̊a skall det finnas ett shotglas med mjölk åt Dragos st̊aendes.



Motion om huru de idrottslige idrottsfrämjarne bör vila fr̊an st̊aendet under ej för allmänheten
allmänna sammankomster (d.v.s. där eho med medlemskap m̊a närvara men utbölingar icke).Leo Andersson

Motion om
huru de idrottslige idrottsfrämjarne bör

vila fr̊an st̊aendet under ej för
allmänheten allmänna sammankomster

(d.v.s. där eho med medlemskap må
närvara men utbölingar icke).

Leo Andersson

Bakgrund

Det finns FIF. Dessa skola främja idrottandet p̊a sektionen har jag först̊att det som. P̊a följande vis
kan dess medlemmar bättre p̊aminna oss sina medteknologer om den glädje träning samt slikt späkande
oss skänker. Detta bör gälla även under officiella sektionstillställningar. Vad som menas med officiell
sektionstillställning är jag ej helt klar över, men åtminstone sektionens middag samt det möte som detta
kommer tagas upp p̊a bör räknas till dessa. FIF vill själva detta ity de älskar allehanda kroppsövningar.

Yrkande

att under var officiell sektionstillställning bör FIF-medlemmar ha rätt att st̊a opp men eljest skola de
sitta i jägarvila.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om huru . . . allmänna sammankomster

2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om huru . . . allmänna sammankomster

Bakgrund

I den m̊an Styret förstod motionen s̊a ämnar den se till att medlemmarna i FIF skall st̊a upp eller
sitta i jägarvila när de närvarar p̊a sektionens middag samt sektionsmöten. Detta skapar inga problem
under sektionsmöten och f̊ar gärna genomföras redan idag men vi ser större problem med detta under
sektionens middag. Detta är en stor finsittning med en redan komplicerad logistik. Att st̊a upp under en
s̊adan kan verka opassande och att sitta i jägarvila kräver att BalNgt anpassar lokalen efter detta och
bör inte vara en av deras utmaningar under kvällen.

Medlemmarna i FIF kan ju givetvis utföra dessa aktiviteter p̊a andra sektionstillställningar i den m̊an
det anses lämpligt men bör nog inte åläggas det d̊a det i fortsättningen kan komma bildas ett FIF som
inte är lika sugna p̊a brännande l̊ar.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om Flytt av sektnördsinval Tobias ”Bruce” Wallström

Motion om
Flytt av sektnördsinval

Tobias ”Bruce” Wallström

Bakgrund

Jag minns en tid förr, när det var, tja, åtminstone annorlunda. En tid d̊a stackars Nollan som med nöd
och näppe klarade Janan med hjälp av Dragos och sektionens eminenta sektnörd. Det försvann under
pandemin men är nu tillbaka. Det som inte är kvar är emellertid Nollans möjlighet att söka sektionsnörd
som tack för Dragoslimesen samma år som denna inträffade d̊a invalet är lagt för tidigt p̊a året för att
till̊ata tentering i kursen, vilket är ett sorgligt utfall. Med detta i åtanke yrkar jag därmed p̊a följande.

Yrkande

att Flytta invalet av sektionsnörd till LP3 och ändra relevanta styrdokument för att reflektera detta.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om flytt av sektionsnördsinval

2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om flytt av sektionsnördsinval

Bakgrund

D̊a vi nyligen flyttat invalet av sektionsnörden s̊a anser Styret att det vore bra med en längre prövoperiod
innan vi justerar invalet igen för att se effekterna av flytten. Dock om mötet anser att invalet bör flyttas
s̊a rekommenderar Styret att inte lägga invalet i LP3 d̊a mötet under denna läsperiod redan tenderar att
bli l̊anga.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om Mer arbete till Dragos Lucas Kuszli

Motion om
Mer arbete till Dragos

Lucas Kuszli

Bakgrund

Jag gick till kemi idag och trodde jag s̊ag Dragos, när ögonen justerat sig ins̊ag jag att s̊a inte var fallet.
Det var helt enkelt en teknolog i bl̊a jacka. MEN detta gav mig insynen att om det hade varit Dragos
hade jag funderat, ”vad gör han här”, ”kul att han springer runtöch tur att han skyddar oss mot onda
tentor”. Jag tror ocks̊a att det hade ökat mystiken kring v̊art kära sektionshelgon i och med att posten
inte ses mer än p̊a nyval och mottagningen.

Yrkande

att Jag yrkar p̊a att dragos ska springa runt p̊a campus 5 slumpadedagar per mandat i 1 timme och
välsigna oss teknologer med sin närvaro.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om mer arbete till Dragos

2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om mer arbete till Dragos

Bakgrund

Styret gillar idén med att v̊art käre helgon skall synas mer för sektionens medlemmar och resten av
studenterna p̊a campus. Vi har dock i samr̊ad med motionären, som är en del av Styret, funnit det
lämpligt att ta bort den slumpade delen av åliggandet för att se till att det inte sker vid tillfällen som
hade vart opassande för Dragos.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen med ändringen att stryka ordet ”slumpade” i den angivna att-satsen.



Motion om Trädg̊ardsmästare Alexandra Jernstedt

Motion om

Trädg̊ardsmästare

Alexandra Jernstedt

Bakgrund

Växter är vackra och renar luften, och vissa växter kan till och med användas i mat. De är fina p̊a arr
men ocks̊a i allmänhet. Problemet med att ha växter p̊a Fokus är att de skulle kunna vissna och dö
för att de inte blir omhändertagna. Det m̊aste allts̊a finnas n̊agon som har ansvar för att ta hand om
växterna (och jag är beredd att göra detta). Därför yrkar jag p̊a:

Yrkande

att en post ska införas för Trädg̊ardsmästare, som köper växter till Fokus och har ansvar för att ta hand
om dem.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om Trädg̊ardsmästare

2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om Trädg̊ardsmästare

Bakgrund

Styret tycker att ett grönare Focus l̊ater som en rolig idé och tycker att det vore bra om n̊agon tog hand om
växterna. Sektionen har ju en tidigare tradition av trädg̊ardsmästare, Växteriet, och ser gärna att detta
återupplivas. Dock s̊a behöver motionen specificeras lite mer för att bestämma exakt vilken typ av organ
Trädg̊ardsmästarna skall vara och när de skall väljas in. Styret föresl̊ar därför att Trädg̊ardsmästarna
borde vara en funktionär med 3 poster som väljs in i LP2.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen med de tillagda att-satserna:

• Att lägga till punkt 7.17 trädg̊ardsmästare i reglementet.

• Att lägga till punkt 7.17.1 i reglementet som skall lyda: Trädg̊ardsmästarnas syfte är att
införskaffa och sköta om sektionens växter.

• Att lägga till punkt 7.17.2 i reglementet som skall lyda: Trädg̊ardsmästarna är till antalet 3.

• Att ändra punkt 2.1.3 i reglementet för att återspegla att trädg̊ardsmästarna skall väljas in.

• Att ändra punkt 7.1.1 i reglementet för att lägga till trädg̊ardsmästarna i förteckningen över
alla sektionens funktionärer.



Motion om svenska animaliska produkter Nils Backlund

Motion om
svenska animaliska produkter

Nils Backlund

Bakgrund

Enligt sektionens Miljö- och h̊allbarhetspolicy strävar man efter att sektionsmedlemmar ska ha ett s̊a
miljövänligt och h̊allbart deltagande som möjligt i sektionen, och ett sätt att åstadkomma detta är att
äta mer svenskt. Redan nu finns det en policy som säger att köttprodukter som serveras ska vara av
svenskt ursprung, men för i stort sätt alla animaliska produkter finns det svenska alternativ. Det är ofta
p̊a sektionen man ser till exempel ost fr̊an Cypern, eller grädde fr̊an Danmark, och det borde förändras!

N̊agra av fördelarna med att använda svenska animaliska produkter är att djur behandlas p̊a ett sjyst
sätt, det ger lägre utsläpp p̊a grund av bland annat kortare transporter, och i stort sätt inget antibiotika
används jämfört med andra länder som visas i figur 1.

Det finns dock animaliska produkter som har skyddad ursprungsbeteckning och därför inte produceras
i Sverige. De flesta s̊adana har inga bra svenska alternativ och bör därför vara undantagna. Det finns
dock vissa produkter som har bra svenska alternativ som till exempel halloumi och fetaost. Dessa har
ocks̊a speciellt hög antibiotika användning och bör därför inte f̊a serveras.

Det finns ocks̊a vissa ostar som till exempel Chevré som är sv̊ara att f̊a tag p̊a i Sverige och bör därför
vara undantagna och f̊a serveras.

1



Motion om svenska animaliska produkter Nils Backlund

Figur 1: Mängd antibiotica använt i olika länder

Yrkande

att i Miljö- och h̊allbarhetspolicy:n ändra policyn om att ”Köttprodukter som serveras ska va-
ra av svenskt ursprung och ha Svensk F̊agel- märkning om tillämpningsbart” till att
”Animaliska produkter som serveras ska vara av svenskt ursprung och ha Svensk F̊agel-
märkning om tillämpningsbart. Undantag fr̊an svenskt ursprung ges ocks̊a ges för ostar där svenskt
alternativ inte finns och för produkter med skyddad ursprungsbeteckning förutom halloumi och fe-
taost”.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om svenska animaliska produkter

2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om svenska animaliska produkter

Bakgrund

Styret tycker att denna motionen är ett bra steg i rätt riktning för sektionens miljö- och h̊allbarhetsarbete.
Den tar ocks̊a med undantag som gör det enklare att arbeta med för alla sektionens arrangörer utan att
kompromissa med sitt m̊al. Detta kan komma att leda till att vissa m̊altider blir dyrare för den gemene
sektionsmedlemmen men om mötet inte ser detta som ett hinder s̊a ser Styret gärna att motionen bifalls.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen i sin helhet.



Motion om en alkoholfri sektion

Leo Andersson, Liam Antonsson, Albin Blomster, Omar Booshi,

HugoBäckman

, Einar Carlsson,
Ellen Carlsson, Joakim, Colpier, Alice Davidsson, Karl Flysjö, Jakob Fredby, Philip Gifting, Linus

Hagedorn, Albert Hansson/Chipsdavid, Patrik Hjelseth, Alexandra Jernstedt, Eric Jigrup, Erik
Johansson, Daniel Larsson, Likhet, Pontus Lindeberg Fredriksson, Carl Löv, Elina Möller, Charbel

Nemer, Simon Nordlund, Adam Orthag, David Ruin, Christian Russberg, Vendela Sandell, Nils
Strömö, Viktor Sundström, Arvid Toft, Allan Vahlenberg, Ellen Wahrolin, Zihan Chen, Johan Ödesjö

Motion om
en alkoholfri sektion

Leo Andersson, Liam Antonsson, Albin Blomster, Omar Booshi,HugoBäckman

, Einar Carlsson, Ellen Carlsson, Joakim, Colpier, Alice
Davidsson, Karl Flysjö, Jakob Fredby, Philip Gifting, Linus Hagedorn,
Albert Hansson/Chipsdavid, Patrik Hjelseth, Alexandra Jernstedt, Eric

Jigrup, Erik Johansson, Daniel Larsson, Likhet, Pontus Lindeberg
Fredriksson, Carl Löv, Elina Möller, Charbel Nemer, Simon Nordlund,
Adam Orthag, David Ruin, Christian Russberg, Vendela Sandell, Nils
Strömö, Viktor Sundström, Arvid Toft, Allan Vahlenberg, Ellen

Wahrolin, Zihan Chen, Johan Ödesjö

Bakgrund

Under det föreg̊aende läs̊arets sektionsmöten togs en rad beslut för att minska sektionens koldioxidut-
släpp. Att avskaffa plastbestick och klimatkompensera sektionsbilen var kanske n̊agra av dem (eller s̊a
skedde det under förrförra) men likväl saknades ett beslut bland de otaliga sidorna av protokoll. Det
beslutet som skulle ha bland den största, om inte den största, effekten p̊a sektionens utsläpp, nämligen
beslutet om en alkoholfri sektion.

Fr̊an exempelvis sunt förnuft behöver vi mer än halvera v̊ar globala alkoholkonsumtion för att kunna
närma oss n̊agot som liknar ett alkoholfritt samhälle och för västerländska länder innebär det en än
större sänkning. Tillsammans med Sveriges bryggeriers rapport kan vi reducera antalet svenska bryggerier
med ca 400 och helt sluta med utländsk sprit men samtidigt tillgodose hela v̊ar befolkning med deras
alkoholbehov [1]. För att p̊a riktigt göra skillnad och ta det absolut nödvändiga ansvaret för en h̊allbar
planet och v̊ar gemensamma framtid är en alkoholfri sektion ett m̊aste. Här talar siffrorna klarspr̊ak.
Vin och sprit släpper ut över tv̊a kg koldioxid per liter, om man ej tar hänsyn till utsläpp fr̊an försäljare
eller konsumenter utan enbart för odling, raffinering, förpackning och transport [2]. Med tanke p̊a alla
veckovisa duppar, gasker och alla andra s̊adana grejer p̊a sektionen är d̊a besparingspotentialen enorm.

Med dessa siffror och tankar i ryggen ser jag inte heller n̊agot nyktert argument mot att fortsätta med
sprit p̊a sektionen (i syfte att inmundigas). Argumenten som kvarst̊ar för ett fortsatt alkoholdrickande
är enbart av subjektiv natur, d̊alig smak, tycke och preferens. Men oavsett vad vi som enskilda individer
känner, minska alkoholkonsumtionen!, och det innebär att varje enskild människa m̊aste förändra sitt
levnadssätt. Det g̊ar inte att klunka i sig sprit varje dag, det är verkligen inte h̊allbart i längden och att
inte servera sprit gratis, kraftigt subventionerat eller alls, är ett steg för att uppn̊a det. Jag säger dock inte
att varje enskild människa här m̊aste bli nykterist. Utan jag säger enbart att vi som ingenjörsstudenter,
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Motion om en alkoholfri sektion

Leo Andersson, Liam Antonsson, Albin Blomster, Omar Booshi,

HugoBäckman

, Einar Carlsson,
Ellen Carlsson, Joakim, Colpier, Alice Davidsson, Karl Flysjö, Jakob Fredby, Philip Gifting, Linus

Hagedorn, Albert Hansson/Chipsdavid, Patrik Hjelseth, Alexandra Jernstedt, Eric Jigrup, Erik
Johansson, Daniel Larsson, Likhet, Pontus Lindeberg Fredriksson, Carl Löv, Elina Möller, Charbel

Nemer, Simon Nordlund, Adam Orthag, David Ruin, Christian Russberg, Vendela Sandell, Nils
Strömö, Viktor Sundström, Arvid Toft, Allan Vahlenberg, Ellen Wahrolin, Zihan Chen, Johan Ödesjö

beväpnade med logik, rationalitet och vetenskap, tar det kollektiva ansvar som forskningen säger att vi
m̊aste göra och tillsammans begränsar v̊ar alkoholkonsumtion för en bättre framtid.

Yrkande

att inga kommitéer, föreningar, organ, funktionärer eller liknande grupperingar som st̊ar under F-
sektionen skall inhandla, hembränna eller servera alkohol i n̊agon form (i förtäringssyfte. I synnerhet
skall NOLLan ej bjudas alkoholhaltigare dryck än NOLLöl.).

[1] Geelmuyden Kiese. Bryggerirapporten 2020. url: https://sverigesbryggerier.se/wp-content/
uploads/2022/11/Bryggerirapport-2020.pdf. (Citerad: 8.04.2023).

[2] Jens Wingren. S̊a ser alkoholens koldioxidavtryck ut. url: https://accentmagasin.se/politik/
sa-ser-alkoholens-koldioxidavtryck-ut/. (Citerad: 29.03.2023).
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om en alkoholfri sektion

2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om en alkoholfri sektion

Bakgrund

Styret är glada över att vi har s̊a klimatintresserade medlemmar p̊a sektionen och vill verkligen poängtera
hur viktigt deras engagemang är för sektionens utveckling. Dock s̊a kan vi inte säga att vi har f̊att intrycket
av sektionen att en alkoholfri sektion är det som de vill ha. Vi uppmanar dock givetvis motionärerna att
bidra till miljön p̊a alla sätt de kan och vill. Om de inte önskas serveras alkohol p̊a n̊agra av sektionens
arrangemang för miljöns skull s̊a g̊ar det självklart att lösa.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.
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